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Onderwerp Omgekeerd inzameten

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

"Betreft toelichtende vragen von technische aard

Beleidsterrein Afvatinzameting

Portefeuittehouder Wethouder Koenraad

Schriftelijke vraag

ln januari van dit jaar heeft de CDA-fractie vragen gesteld over de toekomst van het
omgekeerd inzamelen. Dit nadat toenmalig verantwoordelijk portefeuillehouder Theunis op
social media zijn plannen met betrekking tot omgekeerd inzamelen had aangestipt. Er zou
een voorstel op de plank liggen voor de raad en dit voorstel zou na de formatie van het
nieuwe college in routing worden gebracht, zo blijkt uit de beantwoording.

Gisteren hebben wij wederom via de media -dit keer via een artikel in BN DeStem- kunnen
vernemen dat er concrete plannen klaarliggen met betrekking tot het inzamelen van restafual
en het omgekeerd inzamelen. Zowel uit de berichtgeving in de krant als op social media
blijkt dat er veel kritiek en onrust wordt geuit over het voorgenomen gemeentelijk afualbeleid.
De gemeenteraad heeft tot op heden echter nog geen voorstel voor omgekeerd inzamelen
van u mogen ontvangen.

Reden dus voor het CDA om hierover de volgende verduidelijkende vragen te stellen:

1 . Op welke termijn zal de portefeuillehouder het raadsvoorstel voor omgekeerd inzamelen
aan de raad voorleggen?

2. Bent u voornemers inwoners en andere stakeholders te betrekken bij de formulering van
het beleid? Zo ja, op welke wijze, zo nee, waarom niet?

3. Kunt u in een tijdsplanning aangeven welke stappen u in het voortraject tot aan
implementatie van het omgekeerd inzamelen gaat zetten en op welke wijze u de raad en
inwoners hierover gaat informeren dan wel betrekken?

4. Gaat u nog proefdraaien met omgekeerd inzamelen? Zo ja, in welke wijken/dorpen en
wat is de precieze uitvoering van de proeven? Zo nee, is de portefeuillehouder met ons
van mening dat het belangrijk is dergelijke proeven uit te voeren om het draagvlak onder
onze inwoners te vergroten?

5. ls de portefeuillehouder nog steeds van mening dat de mogelijke illegale stortingen van
restafual geminimaliseerd kunnen worden door handhaving zoals door BOA's? Zo ja, zal
er dan om deze reden vanaf de invoering van het omgekeerd inzamelen extra
handhaving ingezet worden om dit ook daadwerkelijk in goede banen te kunnen leiden?

Namens de fractie van het CDA,

Rogervan Nassau



Wij beantwoorden de vragen als volgt.

1. Een verkennende notitie 'Beter afual scheiden, van afual naar grondstof wordt in juli
aangeboden aan de gemeenteraad.

2. Ja. Bestuurlijke vernieuwing is een belangrijk speerpunt van dit college. lk vind het belangrijk
om voorstellen die de gehele samenleving aangaan samen vorm te geven. Het doel is te
komen tot een breed gedragen voorstel. Hierbij is het vooraf betrekken van bewoners,
bedrijven en de gemeenteraad via een uitgebreid participatietraject essentieel.

3. Het participatietraject ziet er globaal als volgt uit:

Van juni tot oktober start een participatief proces. Het doel is raadsleden en inwoners te
betrekken bij de totstandkoming van het voorstel om beter afual te gaan scheiden.
Aan de raad wordt in juli een verkennende notitie aangeboden wat vroegtijdige
meningsvorming mogelijk maakt. Dit kan venryerkt worden in het definitieve raadsvoorstel.
lnwoners worden betrokken door de organisatie van een participatiebijeenkomst,
persoonlijke gesprekken met sleutelpersonen én een online flitspeiling over dit thema.
Een flitspeiling is een goed aanvullend middel om te weten wat er in de samenleving
leeft, zonder dat bepaalde groepen onder- of oververtegenwoordigd zijn. Met een weging
op demografische kenmerken, kom je binnen een paar dagen tot meer representatieve
uitkomsten.
Er is reeds een proef uitgevoerd met het omgekeerd inzamelen van huishoudelijk afual in
delen van de wijken Burgerhout en Centrum. De resultaten van deze proef worden
meegenomen in het burgerparticipatietraject en in het voorstel aan de gemeenteraad.
De input van het participatietraject wordt verwerkt in het raadsvoorstel dat eind november
aan de gemeenteraad wordt aangeboden.

4. Er is reeds een proef uitgevoerd. Zie hiervoor het antwoord op vraag 3.

5. Handhaving is één van de instrumenten waarmee illegale stortingen worden tegengegaan.
Belangrijk is goede en regelmatige voorlichting. lndien de resultaten achterblijven kan extra
handhaving worden ingezet.

Hoogachtend,
Namens het college van b
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